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Zapisnik s 37. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice 
održane dana 18. prosinca 2008. godine  

 
 Nazočni članovi Gradskog vijeća:  ANI CAR,  BOSILJKA DOMIJAN, ROBERT  
KOŠULJANDIĆ, VINKO LOLIĆ, DINO MANESTAR, EDUARD MARKIĆ,  BORIS 
MATKOVIĆ, LUKA POBOR, EDUARD RIPPL, NIKOLA ŠABAN, VIČEVIĆ  
MIRJANA, IVICA KULENTIĆ, IVAN PAVLIĆ, RATKO ĐENEŠ, VESELKO 
MUTAVGJIĆ, TOMISLAV GELEMANOVIĆ. 
 
  Osim članova Gradskog vijeća, sjednici su nazočni: gradonačelnik - Božidar 
Tomašek, zamjenik gradonačelnika Branimir Manestar, zamjenik gradonačelnika Ivica 
Malatestinić, članovi Gradskog poglavarstva: Spomenko Antonić, Luka Kujundžić, Adalbert 
Blažičević, Slobodan Gračaković, direktor KTD-a "Vodovod Žrnovnica" – Igor Uremović, 
direktor GKTD-a "Murvica" Rudolf Smoljan, Maro Car – predsjednik Savjeta mladih,  
pročelnik Upravnog odjela za javne potrebe - mr. Damir Gašparović, pročelnica Upravnog 
odjela za financije - mr. Snježana Sikirić, pročelnik Upravnog odjela za razvoj i upravljanje 
imovinom – Predrag Petrović, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i zaštitu 
okoliša – Ivan Petrinović, predstojnica Ureda Grada – Melanija Milat-Ružić, stručni savjetnik 
za pravna pitanja Jasminka Citković, ravnateljica Ustanove Narodna knjižnica i čitaonica 
Crikvenica  - Ksenija Car-Ilić, zapovjednik Vatrogasne postrojbe Crikvenica – Robert Hrelja, 
ravnateljica Ustanove u kulturi – Sanja Škrgatić, stručna suradnica za odnose s javnošću 
Denisse Mandekić-Krajišnik, stručni referent za pripremu sjednica - Dubravka Pobor, v.d. 
ravnateljica Dječjeg vrtića "Radost" Milojka Vičić. Sjednici je nazočan Robert Manestar.  

Predsjednik Gradskog vijeća Eduard Rippl otvorio je  sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice i pozdravio nazočne. 
  
 
Aktualni sat 
 
 Ivica Kulentić postavlja pitanje u svezi nasipavanja plaže kod "Thalassotherapije" – po 
kojem se to projektu radi, tko je investitor, tko je izdao dozvolu te tko je nadzorni organ za 
gradilište. 
 Ivica Kulentić postavlja pitanje na koji se način namjerava riješiti problem 
neodgovornog odlaganja smeća po gradu. 
 Ivica Kulentić postavlja pitanje s kojim su razlogom posječena drva s jedne strane 
zgrade Gradske uprave i što se namjerava napraviti na tom zapuštenom dijelu okućnice. Na 
istoj lokaciji u Ključecovom prilazu ugrađuju se cijevi. Ivica Malatestinić – zamjenik 
gradonačelnika - odgovara da se uklanjanjem stabala pokazala lijepa fasada stare zgrade 
Gradske uprave, a da se na uređenom dijelu prilazi novom ozelenjavanju. 
 Ivica Kulentić postavlja pitanje zašto se na portalu Grada pojavljuju samo zapisnici, a 
nema skeniranih pitanja vijećnika. 
 Na sva četiri pitanja Ivica Kulentić traži pismeni i usmeni odgovor. 
 Ivica Malatestinić, zamjenik gradonačelnika, u svezi nasipavanja navodi da se na 
istom predjelu vrši samo dohrana obalnog područja, da je izvoditelj radova "Jela" d.o.o., a u 
sklopu projekta sanacije obalnog područja. Rudolf Smoljan, direktor GKTD-a "Murvica" 
d.o.o. Crikvenica odgovara u svezi nekontroliranog odlaganja otpada da je u pripremi 
postavljanje kamera na određena područja kako bi se identificirali  počinitelji. 
 Vinko Lolić postavlja pitanje koliko je naplaćena korištena javna površina od strane 
Hotela "Miramare". U svezi pitanja javne površine koju koristi Hotel "Miramare", 
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gradonačelnik odgovara da će odgovor biti dan pismeno. 
 Vinko Lolić naglašava da nije dobio pisani odgovor u svezi troškova izgradnje nove 
fontane iz kojeg bi bila vidljiva cijena prve i druge varijante izgradnje spomenutog projekta. 
Zamjenik gradonačelnika Ivica Malatestinić odgovara  da nema 1. i 2. varijante kod projekta 
fontane, već postoji ono što je uklonjeno, te koliko to stoji, i postavljanje fontane. Na taj 
odgovor vijećnik Vinko Lolić traži uvid u projekt gradnje fontane, za koji mu je zamjenik 
gradonačelnika odgovorio da isti može dobiti u gradskoj službi.  
 Eduard Markić postavlja pitanje da li u Gradu Crikvenici postoji poljoprivredno 
zemljište. Predrag Petrović odgovara da će se na isto pitanje odgovoriti pisanim putem. 
 Eduard Markić postavlja pitanje u svezi članka u novinama o Ulici Studenca, odnosno 
da li će se otkriti krivac ili će se demantirati napis u novinama. Gradonačelnik odgovara da je 
vijećnik Ivica Kulentić postavio isto pitanje na prošloj sjednici i da  je pismeno odgovoreno te 
je i pročitao odgovor. 
  Ratko Đeneš postavlja pitanje zašto se pozvani Predrag Petrović nije odazvao sastanku 
MO-a zakazanom 27. 11. '08. na koji je uredno pozvan. Predrag Petrović odgovara da je toga 
dana u to vrijeme bio nazočan na sastanku Povjerenstva za određivanje pomorskog dobra u 
Rijeci. 
 Ratko Đeneš postavlja pitanje da li će se nerealizirane stavke u svezi malih 
komunalnih akcija riješiti druge godine ukoliko ove godine  nisu realizirane. Gradonačelnik 
odgovara da prijenosa sredstava iz godine u godinu nema. 
 Eduard Markić predlaže da se forum Grada ukine kako za lokalne izbore ne bi služio 
za reklamiranje. 
 Ratko Đeneš  traži da se dotegljena olupina jedrilice u Lučici "Podvorska" ukloni. 
 Ratko Đeneš postavlja pitanje što je sa cestom ispod Odmarališta "Vladimir Nazor", 
na što zamjenik gradonačelnika Ivica Malatestinić odgovara da je ta cesta županijska, a da su 
oneštećenja nastala velikim jugom. 
 Eduard Markić moli da se  natpis Ulice Nikole Cara Crnog ispravi  u "Nikole Cara 
Črnog". 
 
    D n e v n i   r e d 
      
 1.  Verifikacija Zapisnika s 36. sjednice  Gradskoga  vijeća Grada Crikvenice 
 2. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog II. izmjene Statuta Narodne knjižnice i 
čitaonice Crikvenica 
 3. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje GKTD-a "Murvica" d.o.o. 
Crikvenica  
 4. Referat Odbora za izbor i imenovanje  
 5. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra za nekretninu k.č.br. 8360/4 
upisanu u Popis I k.o. Crikvenica i k.č.br. 8196/11 upisanu u z.k.ul.307 k.o. Sv. Jakov  

6. Prijedlog odluke o II.izmjeni Odluke o socijalnoj skrbi  
7. a) Prijedlog  proračuna Grada Crikvenice za 2009. godinu 

                b)Prijedlog plana razvojnih programa za 2009. godinu s projekcijom za 2010. i 
2011. godinu 
     c) Prijedlog odluke o projekciji proračunske potrošnje za 2009. – 2011. godinu 
     d) Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2009. godinu 
     e)Prijedlog programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2009. godinu 
     f) Prijedlog programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2009. 
godinu. 
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TOČKA 1.  Verifikacija Zapisnika s 36. sjednice  Gradskoga  vijeća Grada 
Crikvenice 
 
 Primjedbe koje su iznesene od strane g. Ivice Kulentića u pisanom su obliku dane 
članovima Gradskog vijeća i postale su sastavni dio Zapisnika. Nakon obrazloženja 
predstojnice Ureda Grada i upoznavanja sa člankom Statuta u kojemu se navodi način pisanja 
Zapisnika, Dino Manestar traži da se njegova diskusija iz Zapisnika briše. 
 Članovi Gradskog vijeća su sa 14 glasova ZA donijeli slijedeći 
 
 Z A K L J U Č A K 
 Verificira se Zapisnik sa 36. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
 
TOČKA 2. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog II. izmjene Statuta 
Narodne knjižnice i čitaonice Crikvenica 
 
 Obrazloženje u svezi narečene točke Dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika 
Branimir Manestar. 
 Kako primjedaba nije bilo, sa 14 glasova ZA prihvaćen je  
 
 Z A K L J U Č A K 
 o davanju prethodne suglasnosti na II. izmjene Statuta Narodne knjižnice i čitaonice 
Crikvenica. 
 (tekst Zaključka Klasa:612-04/08-01/10, Ur.br. 2107/01-01-08-3 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
  
TOČKA 3. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje GKTD-a 
"Murvica" d.o.o. Crikvenica  
 
 Obrazloženje Prijedloga odluke dali su zamjenik gradonačelnika Branimir Manestar  i 
pročelnica Upravnog odjela za financije, mr. Snježana Sikirić. 
 U diskusiji su sudjelovali Eduard Markić, Ivica Kulentić, Boris Matković, Dino 
Manestar i Rudolf Smoljan. 
 Predsjednik je dao Prijedlog odluke na glasovanje te je s 10 glasova ZA, 2 glasa 
PROTIV i 4 SUZDRŽANA glasa prihvaćen Prijedlog i donesena 
 
 O D L U K A 
 o davanju suglasnosti za zaduživanje GKTD-a "Murvica" d.o.o. Crikvenica  
 (tekst Odluke Klasa:400-01/08-01/97, Ur.br. 2107/01-01-08-4 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 4. Referat Odbora za izbor i imenovanje  
 
 Robert Košuljandić, predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, obrazložio je prijedlog 
za suca porotnika za mladež u osobi Milana Pađena. 
  Kako primjedaba nije bilo, sa 16 glasova ZA prihvaćen je prijedlog i donesen slijedeći 
 
 Z A K L J U Č A K 
 Gradsko vijeće Grada Crikvenice predlaže Županijskoj skupštini Primorsko-goranske 
županije da za suca porotnika za mladež s područja Grada Crikvenice imenuje Milana Pađena, 
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prof. iz Selca, Jasenova 17. 
 (tekst Zaključka Klasa: 711-01/08-01/36, Ur.br.:2107/01-01-08-4 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 5. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra za nekretninu 
k.č.br. 8360/4 upisanu u Popis I k.o. Crikvenica i k.č.br. 8196/11 upisanu u 
z.k.ul.307 k.o. Sv. Jakov  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Ivica Malatestinić, 
te kako primjedaba nije bilo, s 13 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donesena 
 
 O D L U K A 
 o ukidanju statusa javnog dobra za česticu k.č.8360/4 iz Popisa I – javno dobro k.o. 
Crikvenica 
 (tekst odluke Klasa: 944-01/07-01/126, Ur. br.: 2107/01-01-08-6 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 

S 15 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donesena 
 
 O D L U K A 
 o ukidanju statusa javnog dobra za česticu k.č. 8196/11 upisana u zk. ul. 307 k.o. Sveti 
Jakov – javno dobro 
 (tekst Odluke Klasa: 944-01/07-01/126, Ur. br.: 2107/01-01-08-7 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 6. Prijedlog odluke o II. izmjeni Odluke o socijalnoj skrbi  
 
 Obrazloženje Prijedloga odluke dao je član Gradskog poglavarstva Spomenko 
Antonić. 
 Dino Manestar iznio je prijedlog mladih, a koji je podržao Odbor za školstvo, o 
mogućnosti podizanja cenzusa za ostvarivanje prava na subvencionirani prijevoz u narednom 
razdoblju. 
 Predsjednik je dao Prijedlog odluke na glasovanje te je s 15 glasova ZA prihvaćen 
prijedlog i donesena 
 
 O D L U K A 

o II. izmjeni Odluke o socijalnoj skrbi  
(tekst Odluke Klasa:550-01/08-01/78, Ur.br. 2107/01-01-08-4 prileži Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
 
TOČKA 7.  

      a)   Prijedlog  proračuna Grada Crikvenice za 2009. godinu 
                b) Prijedlog plana razvojnih programa za 2009. godinu s 
projekcijom za 2010. i 2011. godinu 
     c) Prijedlog odluke o projekciji proračunske potrošnje za 2009. – 
2011. godinu 
     d) Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 
2009. godinu 
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     e)Prijedlog programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2009. godinu 
     f) Prijedlog programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2009. godinu. 
 
 Prijedlog proračuna Grada Crikvenice za 2009. godinu obrazložio je gradonačelnik 
Grada Crikvenice Božidar Tomašek. 
 Predsjednik Gradskog vijeća Eduard Rippl obrazložio je da su se o Prijedlogu 
proračuna očitovali Odbori Gradskog vijeća : Odbor za statut i propise, Odbor za proračun i 
financije, Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, Odbor za šport i tehničku kulturu, Odbor za 
kulturu i Odbor za predškolski odgoj, školstvo i mladež. Zapisnike sa sjednica odbora članovi 
Vijeća primili su prije održavanja sjednice u pisanoj formi. Nadalje je naglasio da je u 
propisanom roku pristiglo sedam amandmana i jedna inicijativa iznesena na javnoj raspravi o 
proračunu. Amandmani na Prijedlog proračuna od slijedećih podnositelja: članice Gradskog  
vijeća Mirjane Vičević (amandman 1. i 2.),  Mjesnog odbora - istok  Crikvenica (amandman 
3.), zamjenika gradonačelnika Ivice Malatestinića (amandman 4. i 5.),  člana Gradskog 
vijeća Luke Pobora (amandman 6.), zamjenika gradonačelnika Branimira Manestra 
(amandman 7.). 
 U diskusiji po Prijedlogu proračuna učestvovali su Mirjana Vičević, Eduard Markić, 
Veselko Mutavgjić, Vinko Lolić, Ivica Kulentić, Ratko Đeneš, Robert Košuljandić, Dino 
Manestar, Nikola Šaban, gradonačelnik, zamjenici gradonačelnika Branimir Manestar i Ivica 
Malatestinić, pročelnica Upravnog odjela za financije mr. Snježana Sikirić i pročelnik 
Upravnog odjela za razvoj i upravljanje imovinom Predrag Petrović. 
 Nakon diskusije, gradonačelnik je u ime predlagatelja pročitao amandmane, kao i 
očitovanje Gradskog poglavarstva na iste amandmane. (Amandmani na Prijedlog proračuna 
kao i očitovanje na iste nalaze se u privitku Zapisnika i čine njegov sastavni dio.) 
 AMANDMAN 1. 
 Kako Gradsko poglavarstvo nije prihvatilo amandman 1., predsjednik je isti dao na 
glasovanje, te je nakon glasovanja utvrdio da nitko od članova Gradskog vijeća nije glasovao 
za amandman – odnosno da amandman nije prihvaćen. 
 AMANDMAN 2. 
 Gradsko poglavarstvo je djelomično prihvatilo amandman 2., predlagateljica 
amandmana Mirjana Vičević prihvatila je način na koji je Gradsko poglavarstvo prihvatilo 
amandman te je isti postao sastavni dio Prijedloga proračuna. 
 AMANDMAN 3. 
 Gradsko poglavarstvo je utvrdilo da je amandman 3. nepotpun. 
 AMANDMAN 4. i 5. 
 Gradsko poglavarstvo Grada Crikvenice prihvatilo je amandman 4. i 5. koji su postali 
sastavni dio Prijedloga proračuna. 
 AMANDMAN 6.  
 Kako Gradsko poglavarstvo nije prihvatilo amandman 6., predsjednik je isti dao na 
glasovanje, te je nakon glasovanja utvrdio da je za amandman glasovalo dvoje vijećnika  – 
odnosno da amandman nije prihvaćen. 
 AMANDMAN 7.  
 Gradsko poglavarstvo Grada Crikvenice prihvatilo je amandman 7. koji je postao 
sastavni dio Prijedloga proračuna. 
 U svezi iznesene inicijative Berislava Jankovića za nabavku koncertnog klavira, 
Gradsko se poglavarstvo očitovalo navodeći da inicijativu smatra dobrom, ali također smatra 
da prethodno treba osigurati adekvatan prostor. 
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 Nakon obrazloženja prišlo se glasovanju po aktima: 
a) Prijedlog  proračuna Grada Crikvenice za 2009. godinu 
 
 S 10 glasova ZA i 6 glasova PROTIV prihvaćen je Prijedlog i donesen  
 Proračun Grada Crikvenice za 2009. godinu 
 (tekst Proračuna Klasa: 400-06/08-01/29, Ur.br.2107/01-01-08-14 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio). 
 
b) Prijedlog plana razvojnih programa za 2009. godinu s projekcijom za 2010. i 2011. godinu 
 
 S 10 glasova ZA i 6 glasova PROTIV prihvaćen je Prijedlog i donesen 

Plan razvojnih programa za 2009. godinu s projekcijom za 2010. i 2011. godinu 
 (tekst Plana Klasa: 400-06/08-01/29, Ur.br.2107/01-01-08-16 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio). 
 
c) Prijedlog odluke o projekciji proračunske potrošnje za 2009. – 2011. godinu 
 
 S 10 glasova ZA i 6 glasova PROTIV prihvaćen je Prijedlog i donesena je  

ODLUKA o projekciji proračunske potrošnje za 2009. – 2011. godinu 
 (tekst Odluke Klasa: 400-06/08-01/29, Ur.br.2107/01-01-08-15 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio). 
 
d) Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2009. godinu 
 
 S 10 glasova ZA i 6 glasova PROTIV prihvaćen je Prijedlog i donesena je 

ODLUKA  o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2009. godinu 
(tekst Odluke klasa: 400-06/08-01/29, Ur.br.2107/01-01-08-13 prileži Zapisniku i čini 

njegov sastavni dio). 
 
e) Prijedlog programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2009. 
godinu 
 S 10 glasova ZA i 6 glasova PROTIV prihvaćen je Prijedlog i donesen 

Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2009. godinu 
 (tekst Programa Klasa: 363-01/08-01/517, Ur.br.2107/01-01-08-1 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio). 
 
f) Prijedlog programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2009. godinu 
 
 S 10 glasova ZA i 6 glasova PROTIV prihvaćen je Prijedlog i donesen 

Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2009. godinu 
 (tekst Programa Klasa: 363-01/08-01/516, Ur.br.2107/01-01-08-1 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio). 
 
  Dovršeno u 22,00 sata. 
       PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
       Eduard Rippl, dipl.ing. 
 
ZAPISNIK PRIPREMILA    PREDSTOJNICA UREDA GRADA 
Dubravka Pobor     Melanija Milat-Ružić, dipl.iur. 
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